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P R O T O K O Ł  NR  III/2019 
 

z Sesji  Rady Gminy w Parzęczewie 
która odbyła się w dniu 29 grudnia  2018 r. 

 
Miejsce odbycia Sesji – Urząd Gminy w Parzęczewie. 
Obrady rozpoczęły się  o godz.10.00. 
Posiedzeniu przewodniczył  radny Władysław Krawczyk – Przewodniczący Rady Gminy w 
Parzęczewie. 
 
Ustawowa liczba radnych 15 - obecnych na Sesji 15  radnych 
 
Skład Rady Gminy: 

1.  Barański Antoni  
2.  Bieliński Mateusz 
3.  Galoch Jakub 
4.  Gawęda Marek 
5.  Jesionowski Józef   
6.  Krawczyk Władysław 
7.  Krysztofiak Agnieszka 
8.  Matuszkiewicz Aneta 
9.  Niedźwiedź Dariusz 
10.  Sadok Łukasz 
11.  Synowiec Małgorzata 
12.  Tarnacki Marek 
13.  Urbaniak Dawid 
14.  Wasiak Marek 
15.  Wydrzyński Bogdan  

 
Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
Sesji udział wzięli: 

1.  Ryszard Nowakowski -  Wójt Gminy Parzęczew 
2.  Jadwiga Dębska - Skarbnik Gminy 
3.  Jolanta Żłobińska - Sekretarz Gminy 
4.  Mariusz Ostrowski - Kierownik Ref. Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej 
5.  Małgorzata Kowalczyk - Radca Prawny Urzędu Gminy 
6.  Teresa Sadowska - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
7.  Pietruszewski Włodzimierz - Radny Powiatu Zgierskiego 

 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Gminy Władysław Krawczyk dokonał otwarcia Sesji stwierdzając „Otwieram III  
Sesję Rady Gminy w Parzęczewie”. 

Przewodniczący Rady powitał władze gminy, gości, sołtysów i radnych. Na podstawie listy obecności 
Przewodniczący stwierdził, że na  ustawowy stan 15 radnych, obecnych  na Sesji  jest 15 radnych  i Rada 
władna jest do podejmowania prawomocnych  uchwał. 
 
Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk, wręczył podziękowania na zakończenie VII Kadencji Rady 
Gminy Parzęczew sołtysom, którzy nie mogli odebrać ich na LIV Sesji w dniu 15 listopada 2018 r.  
 
Ad. pkt.2. 
Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk przedstawił porządek dzienny Sesji: 
 

1. Otwarcie, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z dnia 22.11.2018 r. oraz z dnia 29.11.2018 r. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami i pracach komisji w okresie od ostatniej 
sesji. 

5. Informacja Wójta o ważniejszych działaniach w okresie od ostatniej sesji. 
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6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Parzęczew na 2018 rok, 

2) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Parzęczew na 2018 rok (aktualizacja 
dochodów), 

3) w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających w budżecie Gminy Parzęczew z 
upływem roku budżetowego 2018, 

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Parzęczew na lata 2018-2030, 

7. Rozpatrzenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Parzęczew na lata 2019 – 2032. 

1) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Parzęczew na lata 2019 – 2032. 

2) Przedstawienie  opinii RIO do projektu uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2019-2032. 

3) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Parzęczew na 
lata 2019 – 2032. 

8. Rozpatrzenie projektu Budżetu Gminy Parzęczew na 2018 rok. 

1) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenie budżetu gminy Parzęczew na 2019 rok. 

2) Przedstawienie opinii RIO w Łodzi dotyczącej projektu budżetu  Gminy Parzęczew na 2019 r. 

3) Przedstawienie opinii Komisji Organizacyjnej, komisji właściwej ds. budżetu. 

4) Stanowisko Wójta do opinii i wniosków komisji. 

5) Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Parzęczew na 2019 rok. 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał. 

1) w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Pomoc gminy w zakresie 
dożywiania” na lata 2019-2023; 

2) w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego dla osób objętych wieloletnim rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, 

3) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków dla osób objętych wieloletnim rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, 

4) w sprawie współdziałania z Gminą Miasto Ozorków w realizacji zadania transportu i opieki w czasie 

przewozu uczniów niepełnosprawnych realizujących obowiązek szkolny w Zespole Szkół Specjalnych w  

Ozorkowie, 

5) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości stawki opłaty na terenie Gminy Parzęczew, 

6) w sprawie ustalenia wysokości i warunków udzielenia bonifikaty od wniesienia opłaty jednorazowej z 

tytułu przekształcania prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Parzęczew, 

7) w sprawie przystąpienia Gminy Parzęczew do konkursu o dofinansowanie przedsięwzięć ze środków 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach programu priorytetowego 

GEPARD II – transport niskoemisyjny, Część 2) Strategia rozwoju elektromobilności oraz wyrażenia zgody 

na przystąpienie do realizacji projektu pod nazwą „Strategia Rozwoju Elektromobilności Gminy 

Parzęczew”, 

8) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Parzęczew obejmującej obszar położony w obrębie Bibianów, 

9) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Parzęczew obejmującej obszar położony w miejscowości Parzęczew, 

10) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Parzęczew zatwierdzonego Uchwałą Nr XXXI/380/05 Rady Gminy w 
Parzęczewie z dnia 31 marca 2005 r., 

11) w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego gminy Parzęczew zatwierdzonego Uchwałą Nr XXXI/380/05 Rady Gminy w 
Parzęczewie z dnia 31 marca 2005 r.,  

12) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia; 

13) w sprawie planu pracy Rady Gminy i Stałych Komisji Rady  na 2019 rok. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Zamknięcie  Sesji 

 
Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk  zapytał czy są uwagi do porządku dziennego. Do porządku 
dziennego uwag nie zgłoszono. 
 
Ad. pkt. 3. 
Przewodniczący Rady nadmienił, że Protokół Nr I/18  z Sesji z dnia 22 listopada 2018 r. oraz Protokół Nr 
II/18 z dnia 29 listopada 2018 r.,   był wyłożony biurze Rady Gminy oraz przesłany  radnym pocztą mailową. 
Przewodniczący  zapytał czy są uwagi do  protokołów. Uwag  do protokołów nie wniesiono.  
 
Ad.pkt.4. 
Informację  o działaniach między sesjami, pracach komisji  i działalności radnych w okresie od ostatniej 
sesji przedstawił Przewodniczący  Rady Władysław Krawczyk. Informacja stanowi - załącznik Nr 4 do 
protokołu. 
Do przedstawionej informacji uwag nie zgłoszono. 
 
Ad. pkt. 5. 
Informację o ważniejszych działaniach Wójta Gminy w okresie od  23 listopada 2018 r. do dnia 28 grudnia 
2018 r.  przedstawił Wójt Gminy Ryszard Nowakowski. Informacja stanowi - załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
Sołtys Wiesław Kucina, zapytał gdzie trafiają śmieci z gminy Parzęczew oraz jak przebiega budowa sortowni 
w Piaskach Bankowych. 
 
Wójt Ryszard Nowakowski, nasze odpady trafiają do Krzyżanówka. W dniu 4 stycznia odbędzie się 
Zgromadzenie Związku. Do tej pory pan Wojewoda nie podjął żadnych decyzji. Pisaliśmy kilkakrotnie pisma 
z prośbą o spotkanie, ale póki co nie było żadnego odzewu.  
 

Ad.pkt.6. 1) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 
Parzęczew na 2018 rok,  przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt opracowała 
Skarbnik Gminy. Zgodność pod względem prawnym  stwierdził Radca prawny Małgorzata Kowalczyk. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 6 do protokołu. 
 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Dariusz Niedźwiedź, Łukasz Sadok, Małgorzata 
Synowiec, Marek Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/13/18   i stanowi załącznik Nr 6a) do protokołu. 
 
Ad. pkt.6.2) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 
Parzęczew na 2018 r., przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt opracowała Skarbnik 
Gminy. Zgodność pod względem prawnym  stwierdził Radca prawny Małgorzata Kowalczyk. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Dariusz Niedźwiedź, Łukasz Sadok, Małgorzata 
Synowiec, Marek Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/14/18   i stanowi załącznik Nr 7a) do protokołu. 
 
Ad. pkt.6.3) 

Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 
niewygasających w budżecie Gminy Parzęczew z upływem roku budżetowego 2018, przedstawił 
Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt opracowała Skarbnik Gminy. Zgodność pod względem 
prawnym  stwierdził Radca prawny Małgorzata Kowalczyk. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Dariusz Niedźwiedź, Łukasz Sadok, Małgorzata 
Synowiec, Marek Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/15/18   i stanowi załącznik Nr 8a) do protokołu. 
 
Ad. pkt.6.4) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Parzęczew na lata 2018 – 2030, przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt 
opracowała Skarbnik Gminy. Zgodność pod względem prawnym  stwierdził Radca prawny Małgorzata 
Kowalczyk. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Łukasz Sadok, Małgorzata Synowiec, Marek 
Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński. 
PRZECIW (1) 
Dariusz Niedźwiedź 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/16/18   i stanowi załącznik Nr 9a) do protokołu. 
 
Ad. pkt. 7.1) 
Przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Parzęczew na lata 2019 – 2032. 
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Radny Dariusz Niedźwiedź, zgłosił błąd w treści na str. 2 Załącznika Nr 3. 
 
Ad.pkt.7.2) 
Opinię RIO do projektu uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2032 oraz możliwości 
sfinansowania planowanego deficytu budżetu Gminy Parzęczew. (Uchwała Nr I/214/2018  z dnia 20 
grudnia 2018 r. SO RIO w Łodzi) przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Opinia RIO 
stanowi  załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
Ad. pkt.7.3) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Parzęczew na lata 2019 – 2032, przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. 
Projekt opracowała Skarbnik Gminy. Zgodność pod względem prawnym  stwierdził Radca prawny 
Małgorzata Kowalczyk. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowią 
załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Łukasz Sadok, Małgorzata Synowiec, Marek 
Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński 
PRZECIW (1) 
Dariusz Niedźwiedź 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/17/18   i stanowi załącznik Nr 11a) do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk ogłosił 10 minutową przerwę. 
 
Ad.pkt.8.1) 
Przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenie budżetu gminy Parzęczew na 2019 
rok. Projekt uchwały omówił Wójt Ryszard Nowakowski oraz Skarbnik Gminy Jadwiga Dębska. 
 
Sołtys Dariusz Frańczak, zapytał czy rok 2019 będzie ostatnim rokiem w którym Gmina bierze udział w 
Rewitalizacji oraz czy na ten rok jest  zaplanowana tylko jedna budowa drogi. 
 
Wójt Ryszard Nowakowski, jeżeli nie dostaniemy dotacji na etap II i III, to wtedy rok 2019 będzie ostatnim 
rokiem. Rewitalizacja miejscowości Parzęczew etap I generalnie ulega zakończeniu w roku 2019. 
Dofinansowanie rewitalizacji jest korzystne w naszej gminie, ponieważ sięga ponad 90% kosztów netto. 
Zaplanowaliśmy jedną drogę, ponieważ musimy zabezpieczyć wkład własny i skończyć te inwestycje, które 
są rozpoczęte. W najbliższym czasie chcemy opracować plan budowy dróg chociaż w zarysie.  
 
Ad. pkt.8.2) 
Wójt Gminy przedstawił  opinię RIO w Łodzi dotyczącą projektu budżetu  Gminy Parzęczew na 2019 r. 
(Uchwała  Nr I/215/2018  dnia  20  grudnia 2018 r. Składu Orzekającego RIO w Łodzi). Opinię RIO 
przedstawił Wójt Gminy Ryszard Nowakowski. Opinia RIO załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
Ad. pkt. 8.3) 
Przewodniczący Rady przedstawił  opinię Komisji Organizacyjnej, komisji właściwej ds. budżetu. Opinia 
Komisji Organizacyjnej stanowi  załącznik Nr 13 do protokołu. 
 
Ad. pkt.8.4) 
Stanowisko Wójta do opinii i wniosków komisji. 
 
Ad.pkt.8.5 
Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie. 
Brak wniosków. 
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Dariusz Niedźwiedź, w imieniu swoim i mieszkańców chciałbym podziękować władzom gminy za 
docenienie i umieszczenie Leźnicy w WPF na lata 2019 -2032 i w projekcie budżetu. Myślę, że Leźnica 
znajdzie się w/w dokumentach w roku 2023.  
 
Ad. pkt.8.6) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Parzęczew na 
2019 rok, przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt opracowała Skarbnik Gminy. 
Zgodność pod względem prawnym  stwierdził Radca prawny Katarzyna Vogel. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 14 do protokołu. 
 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Łukasz Sadok, Małgorzata Synowiec, Marek 
Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński 
PRZECIW (1) 
Dariusz Niedźwiedź 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/18/18   i stanowi załącznik Nr 14a) do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk ogłosił 10 minutową przerwę. 
 
Ad. pkt.9.1) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 
osłonowego „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2019-2023, przedstawił Przewodniczący Rady 
Władysław Krawczyk. Projekt opracowała Teresa Sadowska. Zgodność pod względem prawnym  stwierdziła 
Radca prawny Małgorzata Kowalczyk. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 15 do protokołu. 
 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Dariusz Niedźwiedź, Łukasz Sadok, Małgorzata 
Synowiec, Marek Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/19/18   i stanowi załącznik Nr 15a) do protokołu. 
 
Ad. pkt.9.2) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego dla 
osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, 
przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt opracowała Teresa Sadowska. Zgodność 
pod względem prawnym  stwierdziła Radca prawny Małgorzata Kowalczyk. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 16 do protokołu. 
 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Dariusz Niedźwiedź, Łukasz Sadok, Małgorzata 
Synowiec, Marek Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/20/18   i stanowi załącznik Nr 16a) do protokołu. 
 
Ad. pkt.9.3) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków dla osób 
objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, przedstawił 
Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt opracowała Teresa Sadowska. Zgodność pod względem 
prawnym  stwierdziła Radca prawny Małgorzata Kowalczyk. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 17 do protokołu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Dariusz Niedźwiedź, Łukasz Sadok, Małgorzata 
Synowiec, Marek Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/21/18   i stanowi załącznik Nr 17a) do protokołu. 
 
Ad. pkt.9.4) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miasto Ozorków w 
realizacji zadania transportu i opieki w czasie przewozu uczniów niepełnosprawnych realizujących 
obowiązek szkolny w Zespole Szkół Specjalnych w  Ozorkowie, przedstawił Przewodniczący Rady 
Władysław Krawczyk. Projekt opracowała Bogusława Andrzejczak. Zgodność pod względem prawnym  
stwierdziła Radca prawny Małgorzata Kowalczyk. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 18 do protokołu. 
 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Dariusz Niedźwiedź, Łukasz Sadok, Małgorzata 
Synowiec, Marek Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/22/18   i stanowi załącznik Nr 18a) do protokołu. 
 
Ad. pkt.9.5) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki opłaty na terenie Gminy 
Parzęczew, przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt opracował Kamil Łuczak. 
Zgodność pod względem prawnym  stwierdziła Radca prawny Małgorzata Kowalczyk. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 19 do protokołu. 
 
Sołtys Dariusz Frańczak, zapytał czy płaciliśmy karę za nie wywiązanie się z limitu odzyskanych odpadów.  
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Kierownik Mariusz Ostrowski, tak była kara około 2000 zł, spowodowana nie uzyskaniem poziomu 
odzysków w przypadku odpadów bio. Inne warunki zostały spełnione. 
 
Radny Dariusz Niedźwiedź, odniósł się do budowania Zakładu w Piaskach Bankowych oraz ściągalności 
zaległości za śmieci i podatki. Radny Dariusz Niedźwiedź poprosił o zastanowienie się nad wystąpieniem ze 
Związku.  
 
Odpowiedzi dotyczącej zaległości udzieliła Skarbnik Gminy Jadwiga Dębska. 
 
Wójt Ryszard Nowakowski, składki gminy, która wystepi ze Związku przepadną. Związek nie jest winny, że 
ta inwestycja nie powstała. Uważam, że trzeba przeczekac ten okres i znaleźć kompromisowe rozwiązanie. 
 
Sołtys Stanisław Marchewa, zapytał czy w związku ze zmianą stawki będzie konieczność zmiany deklaracji.  
 
Kierownik Mariusz Ostrowski, Obowiazkiem gminy jest poinformować o zmianie stawki. My będziemy 
prosili aby sołtysi i radni pomogli nam dotrzeć do mieszkańców aby Ci złożyli deklaracje. 
  
Wójt Ryszard Nowakowski, poinformował, że opłata za śmieci wzrośnie od 1 lutego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Łukasz Sadok, Małgorzata Synowiec, Marek 
Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński 
PRZECIW (1) 
Dariusz Niedźwiedź 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/23/18   i stanowi załącznik Nr 19a) do protokołu. 
 
Ad. pkt.9.6) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i warunków udzielenia 
bonifikaty od wniesienia opłaty jednorazowej z tytułu przekształcania prawa użytkowania wieczystego w 
prawo własności nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Parzęczew, przedstawił 
Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt opracowała Monika Bukowska. Zgodność pod 
względem prawnym  stwierdziła Radca prawny Katarzyna Vogel. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 20 do protokołu. 
 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Łukasz Sadok, Małgorzata Synowiec, Marek 
Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dariusz Niedźwiedź 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/24/18   i stanowi załącznik Nr 20a) do protokołu. 
 
Ad. pkt.9.7) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Parzęczew do konkursu 
o dofinansowanie przedsięwzięć ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w ramach programu priorytetowego GEPARD II – transport niskoemisyjny, Część 2) Strategia 
rozwoju elektromobilności oraz wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pod nazwą 
„Strategia Rozwoju Elektromobilności Gminy Parzęczew”, przedstawił Przewodniczący Rady Władysław 
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Krawczyk. Projekt opracowała Karolina Wojtczak. Zgodność pod względem prawnym  stwierdziła Radca 
prawny Katarzyna Vogel. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 21 do protokołu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Łukasz Sadok, Małgorzata Synowiec, Marek 
Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dariusz Niedźwiedź 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/25/18   i stanowi załącznik Nr 21a) do protokołu. 
 
Ad. pkt.9.8) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Parzęczew obejmującej obszar położony w 
obrębie Bibianów, przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt opracowała Karolina 
Wojtczak. Zgodność pod względem prawnym  stwierdziła Radca prawny Katarzyna Vogel. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 22 do protokołu. 
 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Dariusz Niedźwiedź, Łukasz Sadok, Małgorzata 
Synowiec, Marek Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/26/18   i stanowi załącznik Nr 22a) do protokołu. 
 
Ad. pkt.9.9) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Parzęczew obejmującej obszar położony w 
miejscowości Parzęczew, przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt opracowała 
Karolina Wojtczak. Zgodność pod względem prawnym  stwierdziła Radca prawny Katarzyna Vogel. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 23 do protokołu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Dariusz Niedźwiedź, Łukasz Sadok, Małgorzata 
Synowiec, Marek Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/27/18   i stanowi załącznik Nr 23a) do protokołu. 
 
Ad. pkt.9.10) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Parzęczew zatwierdzonego Uchwałą Nr 
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XXXI/380/05 Rady Gminy w Parzęczewie z dnia 31 marca 2005 r., przedstawił Przewodniczący Rady 
Władysław Krawczyk. Projekt opracowała Karolina Wojtczak. Zgodność pod względem prawnym  
stwierdziła Radca prawny Katarzyna Vogel. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 24 do protokołu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Dariusz Niedźwiedź, Łukasz Sadok, Małgorzata 
Synowiec, Marek Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/28/18   i stanowi załącznik Nr 24a) do protokołu. 
 
Ad. pkt.9.11) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Parzęczew zatwierdzonego Uchwałą Nr 
XXXI/380/05 Rady Gminy w Parzęczewie z dnia 31 marca 2005 r., przedstawił Przewodniczący Rady 
Władysław Krawczyk. Projekt opracowała Karolina Wojtczak. Zgodność pod względem prawnym  
stwierdziła Radca prawny Katarzyna Vogel. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 25 do protokołu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Dariusz Niedźwiedź, Łukasz Sadok, Małgorzata 
Synowiec, Marek Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/29/18   i stanowi załącznik Nr 25a) do protokołu. 
 
Ad. pkt.9.12) 
Wnioskowany przez Komisję Skarg Wniosków i Petycji  projekt uchwały w sprawie pozostawienia petycji 
bez rozpatrzenia, przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt opracowała Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji. Zgodność pod względem prawnym  stwierdziła Radca prawny Małgorzata 
Kowalczyk. 
Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 26 do protokołu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Łukasz Sadok, Małgorzata Synowiec, Marek 
Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński 
PRZECIW (1) 
Dariusz Niedźwiedź 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/30/18   i stanowi załącznik Nr 26a) do protokołu. 
 
Ad. pkt.9.13) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy i Stałych Komisji 
Rady  na 2019 rok, przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt opracowała Patrycja 
Mrowińska. Zgodność pod względem prawnym  stwierdziła Radca prawny Małgorzata Kowalczyk. 
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Opinie Komisji Samorządowej, Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa – pozytywne. Projekt uchwały stanowi 
załącznik Nr 27 do protokołu. Projekt uchwały ze zgłoszoną autopoprawką Przewodniczącego Rady 
Władysława Krawczyka omówiła Skarbnik Gminy oraz Radca Prawny. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Antoni Barański, Mateusz Bieliński, Jakub Galoch, Marek Gawęda, Józef Jesionowski, Władysław 
Krawczyk, Agnieszka Krysztofiak, Aneta Matuszkiewicz, Dariusz Niedźwiedź, Łukasz Sadok, Małgorzata 
Synowiec, Marek Tarnacki, Dawid Urbaniak, Marek Wasiak, Bogdan Wydrzyński 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr III/31/18   i stanowi załącznik Nr 27a) do protokołu. 
 
 

Ad. pkt. 10. 
Wolne wnioski i sprawy różne. 
 

Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk, z okazji zbliżającego się Nowego Roku Przewodniczący złożył 
wszystkim życzenia, zdrowia, szczęścia, pomyślności, spełnienia marzeń, zrealizowania  planów oraz 
satysfakcji z wykonywanej pracy zawodowej i społecznej. 
 
Radny Dariusz Niedźwiedź, zapytał na jakiej podstawie prawnej ma składać interpelacje. Odpowiedzi na 
wyżej wymieniony temat udzielił Radca Prawny Małgorzata Kowalczyk. 
 
Radny Dariusz Niedźwiedź, odniósł się do złożonego przez siebie wniosku do budżetu na 2019 rok. 
 
W dalszej dyskusji udział wzięli Kierownik Mariusz Ostrowski, radny Jakub Galoch oraz radny Dariusz 
Niedźwiedź. Dyskusja dotyczyła przejścia dla pieszych w Parzęczewie oraz wycinki drzew w Leźnicy 
Wielkiej.  
 
 
Ad. pkt. 11. 
Po wyczerpaniu porządku dziennego i dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Władysław Krawczyk zamknął 
obrady, wypowiadając „Zamykam III Sesję Rady Gminy w Parzęczewie”. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Obrady zakończyły się o godzinie 13.40 
                                                                         
                                                                                                                                     

               Przewodniczący  Rady Gminy 
  

                              Władysław Krawczyk 
Protokołowała  
Patrycja Mrowińska 
 
  


